

*Changes in Membership of Committees*

Pursuant to Rule 66(4), membership of Committees was amended as follows:

The name of the Honourable Senator Thériault removed from the membership of the Standing Senate Committee on Transport and Communications (*13th May, 1987*).

The names of the Honourable Senators Buckwold and Simard substituted for those of the Honourable Senators Corbin and Barootes on the membership of the Special Committee of the Senate on the subject-matter of the Bill C-22, An Act to amend the Patent Act and to provide for certain matters in relation thereto (*14th May, 1987*).

The name of the Honourable Senator Petten substituted for that of the Honourable Senator Le Moyne on the membership of the Standing Committee on Internal Economy, Budgets and Administration (*25th May, 1987*).

The names of the Honourable Senators Stewart (*Antigonish-Guysborough*), Fairbairn and Marchand substituted for those of the Honourable Senators Graham, Hays and Adams on the membership of the Standing Senate Committee on Energy and Natural Resources (*26th May, 1987*).

*Modifications de la composition des comités*

Conformément à l'article 66(4) du Règlement, la liste des membres des comités est modifiée, ainsi qu'il suit:

Le nom de l'honorable sénateur Thériault enlevé de la liste des membres du Comité sénatorial permanent des transports et des communications (*13 mai 1987*).

Les noms des honorables sénateurs Buckwold et Simard substitués à ceux des honorables sénateurs Corbin et Barootes sur la liste des membres du Comité spécial du Sénat sur la teneur du Projet de loi C-22, Loi modifiant la Loi sur les brevets et prévoyant certaines dispositions connexes (*14 mai 1987*).

Le nom de l'honorable sénateur Petten substitué à celui de l'honorable sénateur Le Moyne sur la liste des membres du Comité spécial du Sénat sur la teneur du Projet de loi C-22, Loi modifiant la Loi sur les brevets et prévoyant certaines dispositions connexes (*25 mai 1987*).

Les noms des honorables sénateurs Stewart (*Antigonish-Guysborough*), Fairbairn et Marchand substitués à ceux des honorables sénateurs Graham, Hays et Adams sur la liste des membres du Comité sénatorial permanent de l'énergie et de ressources naturelles (*26 mai 1987*).